
Bestyrelsesmøde afholdt onsdag d. 25. september kl. 18.00 ved Dorthe Ibsen. 

 
Afbud fra: Laurids Sørensen 

 
Dagsorden: 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt. 

2. Økonomi. 
Efter alle regninger er betalt. Samt investering i ny legehus med belægning og badebroens 
renovering. Endvidere opsætning af 3 natur sten ved indkørslen til søvej. Disse ny investeringer har 
i alt kostet 39.389 kr. Så dags dato er der i alt 78.772,82 kr. på kontoen. 

3. Status på vejsituationen. 
Vejene er fine pt. Endvidere ros til dem der fylder huller op i vejene løbende. 

4. Vedtægtsændring.  
Bestyrelsen har drøftet forslag til vedtægtsændringer. Forslaget vil blive forelagt den kommende 
generalforsamling. 

5. Legeplads. Status på etablering af legehus. Behov for beskæring af grene. 
Bestyrelsen er tilfredse med resultatet. Grene ved gyngestativet er beskåret.  

6. Status på renovering af bro mv. 
Bestyrelsen er tilfredse med resultatet. Peter Aagaard sætter en liste på i den side hvor gelænderet 
er.   

7. Status på arbejdet ved søen med bænke. Herunder drøftelse af opgavevaretagelse ifm. 
etableringsfasen. 
Projektet er netop godkendt i fredningsnævnet og Varde Kommune. Claus Gaarde bliver tovholder 
på den tværfaglige gruppe på, der skal udføre arbejdet. Tidshorisont for opstilling pt. ukendt.  

8. Eventuelt.  
 
 
 

Næste bestyrelsesmøde er den 8. januar ved Peter Aagaard kl. 18.00. 
 

 

Referent 
Claus Gaarde 

 


